
Dagje Brusselse Klimaatpolitiek  
 
Terwijl de klimaattop in Kopenhagen met de dag dichterbij komt wordt de druk om tot concrete 
overeenkomsten te komen tussen de betrokken partijen ook steeds groter. De wereldleiders hebben 
de mogelijkheid een klimaatakkoord te sluiten wat grote gevolgen kan hebben voor de leefbaarheid 
van de aarde in de toekomst. Met Europa dat zichzelf presenteert als voorloper in een nieuwe 
aanpak op het gebied van CO2-reductie is ‘de toekomst’ in de vorm van een delegatie jongeren en 
GroenLinks-politici op 7 oktober afgereisd naar Brussel om de rol van de EU op deze klimaattop te 
bestuderen.  
 

          
 
Vanuit Middelburg vetrok een bus met een gemengd politiek gezelschap naar Brussel om een beter 
beeld te krijgen van de rol van Europa op de Klimaattop in Kopenhagen. Vwo-leerlingen van het 
Elde College in Schijndel, studenten van de Roosevelt Academy waren onder andere van de partij 
om hun stem als ‘jongere’ in het Europees Parlement te laten horen. Hierbij werden ze begeleid 
door politici van GroenLinks Zeeland. 
 

In Brussel aangekomen ging het niet alleen over 
Kopenhagen, maar werd ook discussie gevoerd 
over het aanpakken van de klimaatproblematiek in 
brede zin en hoe jongeren hierbij betrokken konden 
worden. De GroenLinksers gaven gretig aan dat ze 
op veel ideeën van de kant van de scholieren en 
studenten rekenden. Die lieten zich niet zomaar 
verleiden en gaven heel zelfbewust aan dat ze dat 
natuurlijk niet gratis deden… 
 
Om de jongste leden van de delegatie te laten 
kennismaken met het Europese Parlement stonden 
veel sprekers op het programma. De agenda 

bevatte onder andere gesprekken met Europarlementariërs Bas Eickhout en Judith Sargentini, 
evenals een rondleiding door het Europees parlement, het bijwonen van een plenaire vergadering en 
een interactief debat over mediapresentatie.  
 



  
Bas en Judith wisten met veel enthousiasme iedereen in het onderwerp te betrekken. Bas vertelde 
wat er allemaal plaats had gevonden in het besluitvormingsproces sinds Kyoto, op weg naar 
Kopenhagen. Hij was duidelijk verrast door de kennis die de jeugdige delegatie had over juridische 
problemen als emissiehandel. 
Judith kwam nog nastomend van een interview over Berlusconi’s mediamonopolie 
binnengewandeld. Om zich ‘even af te reageren’ begon ze met ons een discussie over vrijheid van 
meningsuiting die naadloos overging in ‘klimaatvluchtelingen’ in ontwikkelingslanden. Ze luisterde 
geamuseerd naar tegenargumenten waarmee vooral de Roosevelt studenten over de brug kwamen. 
 

    
 
Tot slot…; webredacteur van GroenLinks Europa vroeg ons om ideeën te bedenken om meer 
awareness te creëren rondom Kopenhagen. Hoewel er maar een kwartiertje bedenktijd was, 
kwamen wat originele plannen bovendrijven. Zo moest er een viral worden gemaakt van Femke 
Halsema die zich kaal liet scheren of als Lorelei in Kopenhagen in de haven lag… 

 
Maar als er één ding duidelijk is geworden in Brussel voor 
ons, dan is het wel de urgentie van het probleem en het 
belang ervan dat Europa inderdaad een voortrekkersrol 
neemt in Kopenhagen. De discussie in de plenaire zaal over 
de invoering van het verdrag van Lissabon, de discussie met 
Sargentini over de gevolgen voor ontwikkelingslanden en 
de uitleg van Bas Eickhout over de juridische complicaties 
die er bij het verdrag komen kijken, geven een goed beeld 
van de uitdagingen voor de komende twee maanden. De 
urgentie van het probleem blijkt hopelijk genoeg stimulus te 

zijn om deze uitdagingen te overkomen en samen, jong en oud, naar oplossingen te zoeken. 
 

Volg de ontwikkelingen rond Kopenhagen op: 

 
 


